
 

「TMTS 2026 台灣國際工具機展」專用訂房單 

Reservation Request Form for TMTS 2026 

房客姓名  

Guest Name 

 國籍  

Nationality 

 

Email  

連絡電話 

Mobile 

 傳真 

Fax 

 

抵達日期 

Arrival Date 

 離開日期 

Departure Date 

 

悅樂旅店‧台中文心 

OLAH Poshtel Taichung Wenxin 

房型 

Room Type 

床型 

Bed Type 

坪數 

m2 

 

間數  

No. of Rooms 

房價/晚 

Special Rate per night 
 

備註  

Remarks 
3/24 ~ 3/27 

(Tue. ~ Fri.) 
3/28 (Sat.) 

青春客房 

Double Room 

一中床 

1 Double Bed 
8 坪/26 ㎡  NT$2,000 NT$3,500 

1. Included Breakfast 

2. No Window Room 

3. Shower 

活力二小床 

Twin Room 

二小床 

2 Single Bed 
9 坪/29 ㎡  NT$2,300 NT$3,800 

1. Included Breakfast 

2. No Window Room 

3. Bathtub 

精彩四人房 

Family Room 

兩大床 

2 Double Bed 
12 坪/40 ㎡  NT $3,600 NT$5,100 

1. Included Breakfast 

2. Window Room 

3. Bathtub 
 

 

為確保您的預訂成功，請提供您的信用卡資料。 

To guarantee your reservation, kindly provide your credit card details below ： 

持卡人  
Card Holder 

 
卡別  

Credit Card Type 
□ VISA  □ MASTER □ JCB 

卡號  
Credit Card No. 

 
有效日期  

Valid Dates 

 

消費項目 
Pay for □ 訂金 pay for deposit □ 房費總額 pay for all  

持卡人簽名  
Card Holder 

Signature 
(請與信用卡背面簽名一致) 

Double Room Twin Room Family Room 



【Notice 注意事項】(以下條例攸關您的權利，請詳細閱讀，若有任何問題，歡迎來電洽詢) 

➢ 此優惠房價僅供2026年台灣國際工具機展活動住宿使用，並提供週五不加價優惠。 

This special room rate is exclusively for accommodation during the TMTS 2026 and includes a complimentary Friday no-surcharge 

benefit. 

➢ 入住時，請協助提供台灣國際工具機展活動參展商相關證明文件。 

Upon check-in, please assist in providing the relevant proof documents for exhibitors participating in the TMTS 2026. 

➢ 欲訂房請填寫此訂房單，並回傳至業務信箱：sales@olah.com.tw 或撥訂房專線：+886-2-2697-2888 #6120。  

To make a reservation, please complete this reservation form and email to Sales: sales@olah.com.tw or contact us +886-2-2697-

2888 #6120。 

⚫ 上述為每房每晚價格，以新台幣計價(含服務費及稅金) 。 

The above rates are quoted per room, per night in New Taiwan Dollars (NTD) and are inclusive of service charge and 
tax. 

⚫ 悅樂旅店響應政府政策，自2025年1月1日起，客房內不提供一次性備品(浴帽、梳子、牙刷、牙膏、刮鬍刀、刮

鬍膏等)。Kindly be informed that OLAH Poshtel Taichung Wenxin will not set up disposable amenities in guest rooms 

from January 1st, 2025. 

⚫ 早餐用餐時段為上午7:30至上午10:30止。 

Breakfast is served from 7:30 a.m. to 10:30 a.m.  

⚫ 飯店備有停車場，停車空間有限，恕不提供保留車位服務。 

(停車場限制：車長5200mm、車寬1900mm、車高1700mm、載重2000kg) 

Parking is available on-site; however, parking spaces are limited and cannot be reserved. 
(Parking restrictions: vehicle length 5200 mm, width 1900 mm, height 1700 mm, maximum weight 2000 kg) 

⚫ 全館禁菸(包含電子菸)；禁帶寵物。 

No pets, no smoking. 

⚫ 入住時間為下午三點鐘後，退房時間為上午十一點鐘前。 

Check-in after 15:00, check-out before 11:00. 

【Cancellation Policy 取消政策】 

⚫ 本筆訂房將酌收30%之訂金，如需取消或更動本筆訂房，請於住宿日前7天內通知。 

⚫ 訂房取消將依定型化契約比例收取費用，住宿日當日更動訂房，將收取訂金全額。 

⚫ 退匯款款項須提供原匯款帳戶之存摺封面影本或照片，且將產生 30 元匯款手續費。 

⚫ Please be aware that any cancellation or postponement of the reservation should be made on or before seven days of arrival not 

including the check-in day. Otherwise, there will be a certain percentage of the total accommodation charge (cancellation fee) as 

listed below. 

* 100% for cancelling on the day of check-in. 

* 80% for cancelling one day prior the check-in date. 

* 70% for cancelling between 2-3 days prior the check-in date. 

* 60% for cancelling between 4-7 days prior the check-in date. imposed in the case of no-show. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

悅樂旅店‧台中文心 

OLAH Poshtel Taichung Wenxin  

Address: 406 台中市北屯區文心路四段339號 

No. 339, Sec. 4, Wenxin Rd., Beitun Dist., Taichung City 406019, Taiwan (R.O.C.). 

Reservation Number: +886-2-2697-2888 #6110、6112、6120 

 Reservation Email：sales@olah.com.tw 

mailto:sales@olah.com.tw
mailto:sales@olah.com.tw

